
Referat fra bestyrelsesmøde mandag 21. oktober 2024 fra 20.15-22.00 
 

Deltagere:  Steen Veile, Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg og 

Anja Fjorback  

Afbud:    

Referent:  Jakob Ljungberg 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 26. august 2024 

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev 

 

Ingen opfølgning. 

 

3. Regler for adfærd på HiRi 

Forslag fra arbejdsgruppe om nye/opdaterede regler for adfærd på HiRi drøftes 

 

Bilag: 

HiRi forslag 

Regler gældende for Hinnerup Ridecenter 

 

Drøftet.  

 

Jakob skriver reglerne igennem og laver indledende afsnit om fælles ansvar og afsluttende ansvar om pligt 

til at overholde reglerne. Reglerne drøftes derpå i bestyrelsen. 

 

4. Status på parter (Anja) 

 

Anja beretter, at der går godt med den nye partsordning. 

 

5. Køb og salg af elevheste (Anja) 

 

Drøftelse af om vi skal prioritere at købe en ny hest til rideskolen. Der er enighed om, at vi gerne ser en ny 

hest indkøbt til rideskolen og at sponsorudvalget afsøger mulighederne for økonomisk tilskud hertil.  

 

Anja har teten på opgaven. 

 

6. Vedligeholdelsesønsker (Lasse) 

Herunder forslag om opsætning af varmelamper i ridehallen. 

 

Vi aftalte, at vi ikke sætter varmelamper op i ridehallen pga. sikkerhed. 

 

Der er behov for at få slået græs en sidste gang inden vinter.  

 



Der sættes en bordplade op ved håndvasken i stalden tættest på banerne. 

 

Der skal tages stilling til salt i ridehallen. Emnet drøftes med vores baneentreprenør (Louise).  

 

Der forberedes beredskab omkring snerydning (Anja). 

 

7. Opfølgning på dialog med forælder til parter 

 

Jakob skriver til partsmor omkring konkret problemstilling i forhold til opsigelse, tilbagebetaling af 

facilitetskort og betaling for part i oktober. 

 

8. Plan for vinterfold (Louise) 

 

Drøftet. Der er opbakning til den udarbejdede plan for fordeling af vinterfold. Vi lægger foldplanen op på 

staldens Facebook-gruppe (Steen). 

 

9. Tidspunkt for næste møde 

 

Næste møde er mandag 2. december 2024 kl. 20.15. 

 

10. Eventuelt 

 

Henvendelse fra Kristian Hummel om flere undervisningstimer besvares med, at det ikke er muligt at få 

flere timer på nuværende tidspunkt (Louise). 

 

Det blev aftalt, at arbejdet med at lave springbanen om til folde udskydes indtil bl.a. en række forhold 

afklares.  

 

Det aftaltes, at vi på et senere tidspunkt tager stilling til, hvad der skal ske med folden bag hallen. 

 

Det aftaltes, at vi skal afklare hvad der ligger i det projekt om ”opsamling og genanvendelse af regnvand”, 

hvor vi har fået 100.000 kr. Hanne og Steen samler op. 

 

Steen undersøger mulighederne for en trivselsundersøgelse. 

 

 


